
FAU møte 20.01.2014 

 

Tilstades:  

Jeanette Haugland, vara 3kl  

Rune Eide, 4kl  

Heidi Veland, 8kl  

Marlon Nyheim, vara  

Kjersti Monsen, 7kl  

Monica Ebbesvik, 2kl 

Lill Gammelsæter, 9b 

Sølvi Eikeland, 9a  

Ottar Mæstad, 6kl 

Marianne Bratshaug, 1kl  

 

SAK 1/2014 GODKJENNING AV SAKLISTE 

Saklista vart godkjent. 

 

SAK 2/2014 GODKJENNING AV REFERAT 

Referatet frå møtet 17 november 2013 vart godkjent.  

 

SAK 3/2014 MOBIL BRUK I SKULETIDA 

Ottar har vært i kontakt med rektor for ei orientering på mobil bruk på skulen, samt grunnar for 

desse.  

1-4 klasse skal ha mobilen liggande i sekken. 

5kl og oppover får ha med mobil i fri minutta.  

Dette begrunnar han med at skulen ynkjer å ta del i oppdragar rolla. Det å forby mobilen i skuletida 

er foreløpig ikkje eit tema. Dei ynskjer heller å skape gode holdninger til mobil bruken, og ser at 

lærarane kanskje har ei litt anna rolle enn heimen. Mobilen vært også brukt til sosiale aktivitetar i 

friminutta, der det er lettare for dei som ikkje er sosialt sterke å få innpass. Skulen opplever at få 

elevar sitter med mobilen i friminutta. Skulen er åpen for innspel. Ifht mobbing og mobilbruk har det 

nesten alltid si rot utafor skulen.  

 

SAK 4/2014 SKULEVEGEN 

Irene Ryland har vært i kontakt med kommunen og ordføreren. Dei er klar over problemstillingen 

angående skulevegen.  

 

SAK 5/2014 OPPGRADERING AV SKULEPLASSEN 



FAU medlemmene snakkar ein del fram og tilbake om arrangement el ein kan sette i gag med for å få 

inn penger. Det vært danna ei gruppe som skal jobbe vidare med dette og komme med forslag til 

neste FAU møte. Denne gr. Består av : Jeanette Haugland, Catrine Danielsen, Kjersti Monsen, Heidi 

Veland og Marianne Bratshaug. Marianne kaller videre inn til møte og tar kontakt med rektor om det 

er tegninger som viser korleis ein ynskjer skuleplassn skal sjå ut.  

 

SAK 6/2014 OPPLEGG FOR FORELDRE/ DISKUSJON I FHT SOSIALE MEDIER 

Lill tar kontakt med Nina Olsvoll og hører om ho kan ta med eit opplegg eller tanke til neste møte. 

 

SAK 7/2014 PARKERINGSPLASSER PÅ SKULEN 

FAU har fått henvendelse om det er mogleg for handicap parkering utafor skule porten. FAU vil 

oppfordre skulen til å finne ei god løysing med dei det gjelder.  

 

SAK 8/2014 EVENTUELT 

a. SFO, RUTINER PÅ TILBAKEMELDING  

SFO praktiserer muntlege tilbakemeldingar om det er noko. Dette vil dei fortsette med.  

b. HUS SOM FORFALLER  

Det stilles spm rundt sikkerheten til det lille raude huset som forfaller ved siden av gym bygget. Kven 

er eigerog har ansvar for dette? Monica Ebbesvik sjekker dette.  

c. KASSERER  

Det blir bestemt at Heidi Veland tar kasserer vervet om det er behov for dette.  

 

 

Neste møte vært mandag 17.02.14 kl. 18.30-20.00.  

 

 

 


